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 PROTOKÓŁ NR IX/2019 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 26 SIERPNIA 2019 R. 

ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ 

                               URZĘDU GMINY W DOBRONIU 

 

Sesje rozpoczęto o godz. 10.00, a zakończono 12.00. 

Otwarcie IX sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając IX sesję 

Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. Stwierdził, że 

na podstawie listy obecności obecnych jest 14 radnych, na ogólną liczbę 14 

radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń, 

2. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 

3. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu, 

 

oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 

protokołu). 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie. 

 

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

porządek obrad został przesłany Radnym Rady Gminy wraz z zaproszeniem 

na sesję. Zapytał, czy są wnioski do porządku obrad? 

- Rady T. Różański złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. 9 

dotyczącego rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odpłatne nabycie nieruchomości. 
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 - Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu w/w 

wniosek, i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie głosami 1 "za",10 

„przeciw”, 3 „wstrzymał się” odrzuciła w/w wniosek.  

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

Porządek IX sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

3.Informacje, sprawy różne. 

4.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały V/37/19 Rady 

Gminy w Dobroniu z dnia 3 kwietnia 2019  

5.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2019 – 2031 

6.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2019  

7.Rozpatrzenie projektu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pabianickiemu w zakresie dofinansowania zadania pn.: Przebudowa drogi 

powiatowej nr 4912E w Ldzaniu, Gmina Dobroń" 

8.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Pabianickiemu w zakresie dofinansowania zadania pn.: Budowa 

chodnika w drodze powiatowej nr 3310E w miejscowości Róża, Gmina 

Dobroń"  

9.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne 

nabycie nieruchomości  

10.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Wójta Gminy Dobroń  

11.Przyjęcie wniosku do protokołu nr VIII/2019 z sesji Rady Gminy. 

12.Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt. 3. (Informacje, sprawy różne): 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 03.06.2019 r. do Biura Rady wpłynęło pismo od Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Mogilnie dotyczące prośby sfinansowania zakupu dwóch 

aparatów powietrznych dla jednostki OSP Mogilno. Dnia 11.07.2019 r. 

Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu udzielił odpowiedzi na w/w pismo. 

Pismo jest do wglądu w biurze rady. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 22.07.2019 r. do Biura Rady wpłynęła pismo od Sołtysa Sołectwa 

Poleszyn Wiesława Lewandowskiego dotyczące prośby uwzględnienia w 
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planie finansowym Gminy na rok 2020 środków finansowych na realizację 

nakładki asfaltowej na części dróg gruntowych w Poleszynie Dolnym. Pismo 

jest do wglądu w biurze rady. 

 

 - Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 22.07.2019 r. do Biura Rady wpłynęła pismo od Sołtysa Sołectwa 

Poleszyn Wiesława Lewandowskiego dotyczące prośby o przygotowanie i 

montaż tablicy informacyjnej dot. planu wsi Poleszyn z uwzględnieniem 

numerów nieruchomości oraz kierunków dojazdów do miejscowości 

sąsiednich. Pismo jest do wglądu w biurze rady. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 22.07.2019 r. do Biura Rady wpłynęła pismo od Sołtysa Sołectwa 

Poleszyn Wiesława Lewandowskiego dotyczące prośby uwzględnienia w 

planie finansowym Gminy na rok 2020 środków finansowych na realizację 

zamierzenia inwestycyjnego polegającego na budowie ogólnodostępnego 

placu zabaw we wsi Poleszyn. Pismo jest do wglądu w biurze rady. 

 

- Sołtys Sołectwa Mogilno Duże A. Kluch zgłosił problem dotyczący 

spowalniacza w miejscowości Mogilno Duże, w celu usytuowania go w innym 

miejscu. 

- Radna M. Minkiewicz poinformowała, że złożyła pismo od mieszkańców ul. 

Łąkowej w miejscowości Dobroń w sprawie podnoszenia działek po drugiej 

stronie ulicy Łąkowej. Poinformowała również o problemie dotyczącym 

niewykoszonych rowów przy drodze na odcinku drogi wojewódzkiej nr 482 

Dobroń - Kolumna  

 

Ad. pkt. 4. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały V/37/19 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 3 kwietnia 2019): 

- Sekretarz Gminy Dobroń omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 9/34/2019 

Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 



Protokół nr IX/2019 z sesji RG w Dobroniu – 26.08.2019 r. 4 

- Został odczytany projekt uchwały nr IX/65/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr IX/65/19 w sprawie uchylenia uchwały V/37/19 Rady 

Gminy w Dobroniu z dnia 3 kwietnia 2019 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 5. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2019 – 

2031): 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 9/35/2019 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr IX/66/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr IX/66/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2019 – 2031. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 6. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2019): 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 9/36/2019 Komisji w sprawie 
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w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr IX/67/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr IX/67/19 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy 

Dobroń na rok 2019. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 7. (Rozpatrzenie projektu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Pabianickiemu w zakresie dofinansowania 

zadania pn.: Przebudowa drogi powiatowej nr 4912E w Ldzaniu, 

Gmina Dobroń): 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 9/37/2019 

Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Radny Tadeusz Różański zapytał, jak wygląda kwota dofinansowania tej 

drogi ze strony powiatu jak, i gminy Dobroń. 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że kwota 

dofinansowania jest rozłożona między gmina, a powiatem, gdzie gmina 

musi dołożyć 50 % dofinansowania. 

- Został odczytany projekt uchwały nr IX/68/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr IX/68/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
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Powiatowi Pabianickiemu w zakresie dofinansowania zadania pn.: 

Przebudowa drogi powiatowej nr 4912E w Ldzaniu, Gmina Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 8. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu w zakresie 

dofinansowania zadania pn.: Budowa chodnika w drodze 

powiatowej nr 3310E w miejscowości Róża, Gmina Dobroń): 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 9/38/2019 

Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Radny T. Różański zapytał o kwotę dofinansowania do tego projektu. 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że kwota 

dofinansowania ze strony gminy wynosi 40 tys. złotych. 

- Został odczytany projekt uchwały nr IX/69/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr IX/69/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Pabianickiemu w zakresie dofinansowania zadania pn.: 

Przebudowa chodnika w drodze powiatowej nr 3310E w miejscowości Róża, 

Gmina Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 9. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odpłatne nabycie nieruchomości): 

- Sekretarz Gminy Dobroń omówił projekt uchwały. Poinformował, że jest 

to ostateczny projekt uchwały, otwiera ona ostateczna drogę do zakupu 

w/w nieruchomości. Są dwa kroki, jeśli chodzi to tą uchwałę, a mianowicie 

Rada Gminy podejmuje uchwałę, a następnie podejmuje transakcje zakupu 
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nieruchomości. Najpierw trzeba dokować wyceny nieruchomości, następnie 

zrobić protokół rokowań, a na tej podstawie kwota zakupu gruntu jeszcze 

raz pojawi się w zmianach w budżecie na rok 2019 na sesji Rady Gminy. W 

tym momencie dopiero Rada Gminy podejmie ostateczną decyzje, jaką 

kwotę na ten cel przeznaczy, czy zakupu w/w nieruchomość. Stwierdził, że 

tak wyglądają sprawy formalne w tym zakresie, a jak długo będą trwały nie 

możemy na ten moment tego przewidzieć. Jeśli chodzi o mój osobisty 

pogląd na temat zakupu nieruchomości to Spółdzielnia w tym momencie nie 

razi sobie z sytuacji, jaka zaistniała, nie równoważą się przychody z 

kosztami swojej działalności. Podejmuje ona działania mające na celu 

sprzedaż swoich nieruchomości, aby móc zrównoważyć wydatki. Zarząd 

Spółdzielni doszedł do wniosku, żeby pozbyć się tego niewykorzystywanego 

budynku biurowego, który jest w minimalnym zakresie wykorzystywany. 

Rada Gminy z punktu widzenia realizacji zadań społecznych powinna 

poważanie potraktować tą sprawę. Gminna Spółdzielnia jako podmiot może 

podjąć różne decyzje dotyczące dysponowania swoim majątkiem. Równie 

dobrze może wystawić na sprzedaż tą nieruchomość, a wtedy zadziałają 

rożne warunki rynkowe. Zaznaczam, że miejscowość Dobroń jest tak 

usytuowana, że w tamtej część jest wiele instytucji spełniających ważna 

funkcje. Gmina nie dysponuje żadnymi zasobami nieruchomość, które 

mogłaby w przyszłości przeznaczyć na realizacje swoich zadań. Mamy na 

uwadze potrzeby związane z funkcjonowaniem DKC, braków lokalowych tej 

instrukcje.  Ponadto pojawiają się potrzeby związanie z zadaniami, jakie 

trzeba podjąć w ramach opieki nad ludźmi starszymi oraz z związku z 

brakiem pomieszczeń w Ośrodku Zdrowia nie możemy aplikować o 

dodatkowe środki ze skazaniem na rehabilitację. Rada Gminy powinna 

rozważyć nabycie tej nieruchomości, z perspektywą wykorzystania jej do 

zadań gminy. Zaznaczył, że warto pamiętać, iż jesteśmy na etapie 

przygotowania nowych etapów finasowania w perspektywie 2020-2027.  

Zaznaczył, że warto pamiętać, iż w 2014 roku w ramach ŁOM Rada Gminy 

podejmowała uchwały związane z szeregiem zmian jakie pod kątem 

inwestycji zaszły w naszej gminie. Powinnyśmy perspektywicznie patrzeć na 

niektóre sprawy, a nieruchomość należąca do Gminnej Spółdzielni mieś ci 

się na gruntach należących do gminy, ale oddany na wieczne użytkowanie 

w/w Spółdzielni. Poinformował, że nie ma podstaw do tego, że kiedy gmina 

oddawała kiedyś ten teren na wieczyste użytkowanie Spółdzielni, nie może 

porostu odebrać go. Dziania takie muszą mieć przesłanki prawne. Od wielu 

pokoleń są tam podejmowane działalności, a oni z mocy prawa są 

właścicielami tego majątku. Musimy zwrócić uwagę, aby nadal 

kontynuowana tam działalność nie ucierpiała podczas nabycia w/w 

nieruchomości przez gminę. Mowie teraz o cały terenie należącym do 
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spółdzielni, aby odpowiednio zabezpieczyć nieruchomości jaka jest 

przeznaczona do zakupu, a obecna działalność Spółdzielni powinna być 

nadal kontynuowana.  

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 9/39/2019 

Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, na jaki 

cel będzie przeznaczony ten budynek? Ponadto zaznaczył, że ten budynek 

wymaga znacznego remontu, tj. dużych nakładów finansowych 

przeznaczonych do remontu. Nadmienił, że ten projekt uchwały powinien 

być omawiany na posiedzeniach wszystkich komisji Rady Gminy. Jako radny 

nie miał wizji lokalnej na posiedzeniu komisji związanym z tym punktem. 

Stwardził, że gmina nie jest instytucją charytatywną, żeby ratować 

Spółdzielnie, jeśli ona ma problemy finansowe. Podkreślił, że remont tego 

budynku będzie ogromny, ponieważ trzeba dostosować się do określonych 

standardów. Zaznaczył, że podjęcie tej uchwały w dniu dzisiejszym jest 

przedwczesne, temat powinien być dogłębnie przedyskutowany. Wykup 

tego budynku jest nieokreślny, jego granice, przeznaczenie i kwota jaka 

trzeba będzie na to zadanie przeznaczyć.  

- Radna A. Fątner-Dregier powiedziała, że w tym projekcie uchwały powinna 

być zawarta kwota za budynek Gminnej Spółdzielni. Na ten moment kwota 

zaproponowana przez Spółdzielnie jest zbyt wygórowana jak na stan tego 

budynku.   

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że ten projekt 

uchwały nie jest decyzją kupna tego budynku, bez żadnych negocjacji oraz 

ekspertyzy dotyczącej stanu technicznego budynku. Zanim powstaną 

odpowiednie ekspertyzy musimy Wójtowi Gminy dać możliwość rozpoczęcia 

takich działań.  

- Radna A. Bielecka zapytała, kto powinien zająć się wyceną tego budynku? 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że kwestia wyceny 

leży pomiędzy Wójtem Gminy Dobroń, a prezesem GS. Musi zrobić wycenę 

i wydzielić konkretne działania, zanim Wójt Gminy wykupi ten grunt. 

Podkreślił, że w tej sprawie nie chodzi tylko o budynek, ale i o działkę, na 

której mieści się w/w budynek.  



Protokół nr IX/2019 z sesji RG w Dobroniu – 26.08.2019 r. 9 

- Radna H. Grącka zapytała, czy ten projekt uchwały jest tylko tzw. 

"zielonym światłem" do działania w tej sprawie? Ponadto nadmieniła jak 

wyglądała sytuacja związana z inwestycjami w ramach Łódzkiego Obszaru 

Metropolitarnego. Zaznaczyła, że wierzymy, iż wszystkie procedury 

związane z wyceną i zakupem zostaną przeprowadzone przez Wójta Gminy. 

Zaznaczyła, że faktycznie nie wiemy jaka będzie to kwota, a podyktowane 

jest to ponagleniem tematu tego zakupu. Stwierdziła, że temat był 

omawiany na różnych komisjach, a do ostatecznego nabycia w/w 

nieruchomości jest jeszcze szereg procedur do zrealizowania.  

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poruszył temat 

wątpliwości przystąpienia ŁOM pod kątem skorzystania z innych środków. 

Ponadto zapytał Komisji Rozwoju, czy jak byli na wizji lokalnej tego 

budynku, wiedzieli na jaki cel będzie on przeznaczony?  

- Radny G. Minias poinformował, że budynek wymaga kapitalnego remontu. 

Zaznaczył, że ten budynek ma być przeznaczony na część pomocniczą 

działalności DCK oraz parking. Komisja Rozwoju dokonała wizji tego 

budynku.  

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poinformował, 

że kupując ten budynek nie rozwiążemy problemów lokalowych DCK. 

- Radni dyskutowali na temat ostatecznego przeznaczenia tego budynku. 

- Radny P. Górny poinformował, że działka, na której stoi ten budynek nie 

będzie w całości należała do gminy, ponieważ na części tej działki znajduję 

się piekarnia, która nie jest na sprzedaż.   

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek zaznaczył, że GS jest właścicielem 

tego budynku, natomiast grunt, na którym znajduje się budynek jest 

właścicielem gminy, będącym w użytkowaniu wieczystym spółdzielni. 

Nadmienił, że jeszcze nie wiadomo czy tam będzie DCK. Zaznaczył, że jest 

wiele koncepcji nowego przeznaczenia na ten budynek. Przedstawił 

koncepcje Wójta Gminy, jakie wiążą się z zakupem tego budynku oraz jego 

przeznaczeniem.  

- Radny G. Minias zapytał, czy jest prawo pierwokupu dla tej działki w 

związku z użytkowaniem wieczystym? 

- Radca Prawny UG A. Wyrwa poinformowała, że w każdym momencie 

właściciel może zbyć prawo użytkowania wieczystego wraz z prawem 

własności tego budynku, więc nie ma prawa pierwokupu.   
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- Radny G. Minias zaznaczył, jakie korzyści są wykupu i położenia całej 

działki pod w/w budynkiem.  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że od pewnego czasu 

zastanawiamy się nad lokalizacja nowej siedziby DCK. W tym zakresie było 

wiele pomysłów związanych z lokalizacją tej inwestycji. Po rozmowach z 

Prezesem GS podjęliśmy decyzje o zakupie tego budynku. Z informacji od 

Prezesa GS było wielu chętnych do potencjalnego nabycia tego budynku. 

Mamy wiele potrzeb związanych z przeznaczaniem tego budynku, 

szczególnie są to potrzeby społeczno-edukacyjne. Zaznaczył, że dziś 

obradujemy nad podjęciem tej uchwały, gdyż cały proces związany z 

wykupem jest czasochłonny. Ponadto, jeśli nie znajdziemy przeznaczenia 

w/w budynku zawsze możemy go sprzedaż. Działalność GS jest ściśle 

związana z Dobroniem, a więc dla potrzeb mieszkańców powinien być 

przeznaczony. Zaznaczył, że jest wiele działek do wykupu, ale ceny są 

podobne jak wykup działki wraz budynkiem. Stwierdził, że możemy mówić 

o naszych obawach związanych z wykupem tej działki wraz z budynkiem, 

ale prosi Radę Gminy o szersze spojrzenie w związku z wieloma potrzebami, 

jakie są w naszej gminie a wiążą się z brakiem lokali.  

- Brak dalszej dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr IX/70/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za”, 

1 "wstrzymał się" przyjęła uchwałę Nr IX/70/19 w sprawie wyrażenia zgody 

na odpłatne nabycie nieruchomości. 

 - Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

Ad. pkt. 10. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działania Wójta Gminy Dobroń): 

- Sekretarz Gminy Dobroń omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i Petycji P. Górny odczytał 

pozytywną opinię nr 4/4/2019 Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. 

Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 
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- Został odczytany projekt uchwały nr IX/71/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr IX/71/19 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Wójta Gminy Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 11. (Przyjęcie wniosku do protokołu nr VIII/2019 z sesji 

Rady Gminy): 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że nie 

wpłynęły do Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu 

nr VIII/2019 z sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 

Ad. pkt. 12. (Zamknięcie sesji):  

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 

zamknął obrady IX/2019 sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

      Protokołowała:                                        Przewodniczył:                                                                   

  Inspektor ds. obsługi    

organów samorządowych                  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu 

 

 Janusz Szerffel 

  Paulina Kaczmarek          

Nr VIII/63/19 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium Uw 
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